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            Zápis č. 1-2014 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice konaného 
            dne 20.1.2014 v 17.00 hodin v budově OÚ

Přítomno: 14 členů zastupitelstva
Nepřítomni:    1 člen omluven (Ing. Josef Klímek)

Jednání zastupitelstva se zúčastnili 2 občané.

Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obce Věru Pustkovou.

Jednání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna
nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a zastupitelstvo je schopno se usnášet.

Pro jednání zastupitelstva předložil pan starosta níže uvedený program:

1. Schválení projektu přeshraniční spolupráce
2. Projekt Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice
3. Diskuze - různé
3.1 Odměna za výkon neuvolněného člena zastupitelstva
3.2 MAS Pobedkydí – schválení členství

K navrženému programu jednání nepodali členové zastupitelstva žádnou připomínku nebo požadavek na 
doplnění.

1/2014 – Zastupitelstvo obce souhlasí s navrženým programem
Hlasování:   14 : 0 : 0

Volba návrhové komise
Do této komise navrhl pan starosta pana Libora Krále a pana Štěpána Pustku.
2/2014 – Zastupitelstvo obce schválilo návrhovou komisi ve složení: pan Libor Král a pan Štěpán 
Pustka.
Hlasování:  12 : 0 : 2

Volba ověřovatelů zápisu
Na ověřovatele zápisu byli navrženi: pan Ludvík Konečný a pan Václav Holub.
3/2014 – Zastupitelstvo obce určilo ověřovateli zápisu pana Ludvíka Konečného a pana Václava 
Holuba.
Hlasování: 12 : 0 : 2

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce byl vyložen k nahlédnutí na OÚ. Nebyly vzneseny žádné 
námitky, považuje se za schválený.

1. Schválení projektu příhraniční spolupráce
Starostu obce oslovil starosta slovenské obce Strečno Bc. Dušan Štadáni s žádostí o vzájemnou 
spolupráci v projektu přeshraniční spolupráce. Obec Strečno je podobné velikosti, jako naše obec. 
Strečno chce podat žádost o dotaci z evropských fondů na projekt Přeshraniční kulturní vzájemnost a 
potřebuje partnera na české straně. Do projektu budou zapojeny naše soubory Valašský vojvoda, 
Valášek, Dechová hudba a divadelníci. Bude se jednat o vzájemné návštěvy s vystoupením. Soubory ze 
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slovenské strany vystoupí příští rok na obecní slavnosti a na MF Souznění. Podrobný popis celého 
projektu je součástí žádosti o dotaci.
4/2014 – Schválení projektu přeshraniční spolupráce
a) předložení žádosti o finanční příspěvek v rámci výzvy Operačního programu  přeshraniční 
spolupráce SR-ČR 2007-13 za účelem realizace projektu „Přeshraniční kulturní vzájemnost“,
jehož cíle jsou v souladu s platným územním plánem obce. 
b) zabezpečení realizace projektu po schválení žádosti o nevratný finanční příspěvek;
c) financování projektu ve výši 10 % z celkových oprávněných výdajů na projekt, tj. ve výši 
529,50 eur.
Hlasování :  14 : 0 : 0

2. Projekt Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice
V průběhu posledních týdnů se intenzivně pracuje na studii Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice, 
kterou ZO schválilo. Bylo rozpracováno několik variant vestavby, nástavby a přístavby. Byla prověřena 
i možnost samostatné výstavby školky na její zahradě a školy jako nástavby. Proběhly dvě pracovní 
schůzky zastupitelů za účasti projektanta a vedení školy. Především na základě názoru vedení školy se 
zastupitelé ve většině shodli na variantě přístavby školy na školní zahradě (podél hlavní cesty).
5/2014 – ZO schvaluje jako nejvhodnější variantu řešení nedostatečné kapacity ZŠ a MŠ 
Kozlovice formou přístavby stávající základní školy (podél hlavní silnice) na obecních pozemcích 
parc. č. 2918/1 a 2918/3 k.ú. Kozlovice.
Hlasování : 11 : 2 : 1

3. Diskuze – různé
3.1 Odměna za výkon neuvolněného člena zastupitelstva
Nařízením vlády č. 459/2013 Sb. ze dne 18.12.2013 se mění vládní nařízení č. 37/2003 Sb. ve znění 
pozdějších předpisů. S účinností od 1.1.2014 jsou stanoveny maximální měsíční odměny a příplatky za 
výkon funkce podle přílohy č. 1 k tomuto nařízení takto:

funkce příplatek podle celkem       stávající odměna
počtu obyvatel

člen zastupitelstva   360 + 180 =    540 Kč               513Kč                    
člen komise/výboru    880 + 180 = 1 060 Kč            1 007 Kč
předseda komise/výboru 1 120 + 180 = 1 300 Kč           1 235 Kč
člen rady 1 300 + 180 = 1 480 Kč           1 406 Kč

Při souběhu funkcí se odměny pro jednotlivé kategorie ve schválené výši sčítají.
Zastupitelstvo schvaluje částky odměn dle výše uvedené tabulky s účinností od (nejlépe 1.2.2014, nelze 
zpětně od 1.1.2014, ale nejdříve od data jednání zastupitelstva).
6/2014 – ZO schvaluje částky odměn neuvolněným členům zastupitelstva dle nařízení vlády č. 
459/2013 Sb. ze dne 18.12.2013 v plné výši s účinností od 1.2.2014.
Hlasování : 14 : 0 : 0

3.2 MAS Pobeskydí – schválení členství
V současné době se MAS Pobeskydí připravuje na nové programové období, je proto potřebný souhlas 
obce se zařazením jejího správního území do působnosti MAS Pobeskydí pro období 2014-2020. Tím 
bude mít možnost naše obec (i spolky a organizace) žádat o dotace.
7/2014 – ZO schvaluje zařazení správního území obce Kozlovice do území působnosti Místní akční 
skupiny Pobeskydí – zájmového sdružení právnických osob (IČ: 71212612) na období 2014-2020.
Hlasování : 14 : 0 : 0
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3.3 Diskuze
Pan Cviček vznesl dotaz k bodu 3.2 MAS Pobeskydí, které obce se zapojí, kdo může žádat dotaci.
Pan starosta: Stávající členové jsou patrní z webu MAS Pobeskydí. Obecně jsou členy - obce, sdružení 
obcí, společenské organizace, ale i podnikatelské subjekty. Ti všichni tak budou moci o dotace žádat. 
Prozatím ještě není způsob čerpání ani výše prostředků známá. 

Pan Konečný: od změny jízdních řádů nestojí některé spoje na zastávce U pily. 
Pan starosta: požádal pana Konečného, aby žádost o změnu formuloval písemně. Jinak změny jízdních 
řádů již řešíme, dle připomínek občanů. Rovněž je v řešení možnost místní dopravy na trase Kozlovice -
FM. To bude ovšem záležet na Magistrátu města FM a Krajském úřadu MSK jestli to bude finančně 
výhodné. Je dohodnuté jednání ve spolupráci s obcí Palkovice.

Pan Krpec: kolik nás stojí dotace autobusové dopravy o sobotách , nedělích a o svátcích?
Pan starosta: Dotace je součásti schváleného rozpočtu a činí cca 270 tis. Kč ročně.

Podpis starosty: Podpisy ověřovatelů zápisu:
Ing. Miroslav Tofel Ludvík Konečný:

Václav Holub:

Zápis vyhotoven dne: 20.1.2014
Zapsala: Věra Pustková
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